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RĒZEKNES NOVADA DOME 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

       Ārkārtas  SĒDES PROTOKOLS 
          Rēzeknē 

2024. gada 22. augustā                                                                                                          Nr.17 
 
Sēde sasaukta plkst. 12:00 
Sēde atklāta plkst. 12:00 
Sēdes veids – atklāta 
 
Sēdi vada: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs 
Protokolē: arhivārs Žanna Savčenko 
 

Piedalās:  
– Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Inta Brence, Deputāts Aivars Buharins, Deputāts 

Vilis Deksnis, Deputāts Jānis Freibergs, Deputāts Aija Kiserovska, Deputāts Guntra 
Kuzmina-Jukna, Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts Anita Ludborža, Deputāts 
Zigfrīds Lukaševičs, Deputāts Guna Popova, Deputāts Guntis Rasims, Deputāts Jolanta 
Smane, Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Artūrs Šķesters, Deputāts Rita Tērauda, 
Deputāts Guna Zenčenko. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par Rozentovas pamatskolas divu speciālās izglītības programmu īstenošanas vietas maiņu. 

2. Par projekta “Infrastruktūras un mācību vides pilnveide efektīvas, kvalitatīvas un 
mūsdienīgas izglītības īstenošanai Rozentovas pamatskolas izglītības programmu 
īstenošanas vietā” apstiprināšanu. 

  
1.§ 

Par Rozentovas pamatskolas divu speciālās izglītības programmu īstenošanas vietas maiņu 
Ziņo Guntars Skudra: Izskatot Izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas 2024.gada 

22.augusta priekšlikumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 
Rozentovas pamatskolas divu speciālās izglītības programmu 
īstenošanas vietas maiņu. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Gribu izteikt pateicību abu skolu kolektīviem, kas ļoti operatīvi 
noreaģēja uz attiecīgā projekta iesniegšanas apstākļu maiņām. Tiekoties 
ar kolektīviem, tiešām, tika atrasts optimālākais risinājums, lai par 
adekvātu samaksu panāktu maksimāli kvalitatīvu rezultātu. Jāizpilda 
visi nepieciešamie uzdevumi, lai vietējo sabiedrību un skolēnus 
sagatavotu šādu divu mērķgrupu savietošanai vienā kopējā reālizēšanas 
ģeogrāfiskā vietā. Savlaicīgi arī izskaidrotu, ka sabiedrība ir savādāki 
cilvēki, un, lai ar sapratni sabiedrība to pieņemtu. 

Izsaka viedokli Guntars 
Skudra: 

Viens precizējums no Izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas 
par audzēkņu skaitu. Šobrīd ir precizēts audzēkņu skaits, kas ir 46, kuri 
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tiks pārcelti no ēkas Kalnu ielā uz ēku Sporta ielā. 46 skolēni, 8 
pirmsskolas vecuma bērni. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Šī fiziskā pārvietošana notiks tikai pēc projekta realizēšanas. Šobrīd, 
šajā mācību gadā, darbs abās skolās norit pēc ierastā režīma, ierastajās 
vietās. Tad, kad tiks realizētas, attiecīgi sertificētas un saskaņotas, 
licencētas programmas attiecīgajās adresēs, tad arī notiks fiziskā 
pārbraukšana. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 

19 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, 
Felicija Leščinska, Anita Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, 
Guntis Rasims, Jolanta Smane, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko, Monvīds Švarcs, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par Rozentovas pamatskolas divu speciālās izglītības 
programmu īstenošanas vietas maiņu". 

 
2.§ 

Par projekta “Infrastruktūras un mācību vides pilnveide efektīvas, kvalitatīvas un 
mūsdienīgas izglītības īstenošanai Rozentovas pamatskolas izglītības programmu 

īstenošanas vietā” apstiprināšanu 
Ziņo Ilona Akmentiņa: Izskatot Izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas un Finanšu 

komitejas 2024.gada 22.augusta priekšlikumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto 
lēmuma projektu par projekta “Infrastruktūras un mācību vides 
pilnveide efektīvas, kvalitatīvas un mūsdienīgas izglītības īstenošanai 
Rozentovas pamatskolas izglītības programmu īstenošanas vietā” 
apstiprināšanu. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Jāpiebilst, ka šīs ir projekta teorētiskās, indikatīvās izmaksas un visas 
summas tiks precizētas atbilstoši pēc iepirkuma procedūrām: gan 
attiecīgi uz infrastruktūras pārbūvēm, gan attiecībā uz aprīkojumiem. 
Līdz ar to, deputātus laicīgi informēsim par projekta realizāciju un par 
faktiskām izmaksām. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 

19 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-Jukna, 
Felicija Leščinska, Anita Ludborža, Zigfrīds Lukaševičs, Guna Popova, 
Guntis Rasims, Jolanta Smane, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda, Guna 
Zenčenko, Monvīds Švarcs, Artūrs Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu "Par projekta “Infrastruktūras un mācību vides 
pilnveide efektīvas, kvalitatīvas un mūsdienīgas izglītības īstenošanai 
Rozentovas pamatskolas izglītības programmu īstenošanas vietā” 
apstiprināšanu". 
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Sēde slēgta 12:09 
 
Nākamā kārtējā Rēzeknes novada domes sēde tiek sasaukta 2024.gada 5.septembrī, plkst.10:00. 
 
 

 
Sēdes vadītājs                   Monvīds Švarcs 
 

 
 

 
Protokoliste                  Žanna Savčenko 


